
 

 

BRM.0012.5.4.2022 

 

 

Protokół nr 33/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 12 kwietnia 2022 r. w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość) 

 

 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.14 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Jacek Bętkowski    – przewodniczący Komisji 

2. Grzegorz Kaczmarek   – członek Komisji 

3. Waldemar Kwiatkowski  – członek Komisji  

4. Tomasz Marcinkowski  – członek Komisji  

5. Waldemar Wąśniewski – członek Komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, 

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 32/2022 z dnia 22 marca 2022 r.  

4. Ocena przebiegu akcji „zima” na drogach gminnych w sezonie 2021/2022. 

5. Informacja na temat dróg gminnych przeznaczonych do remontu na terenie Miasta 

Inowrocławia.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
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7. Sprawy bieżące.  

Ad 3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 32/2022 z dnia 22 marca 2022 r.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 32/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Ocena przebiegu akcji „zima” na drogach gminnych w sezonie 2021/2022. 

 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu  

Przedstawiła materiał dot. przebiegu akcji „zima” na drogach gminnych w sezonie 

2021/2022. 

Materiał stanowi załącznik nr 3 protokołu.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Czy są pytania do przedstawionego materiału? To ja dopytam. W zeszłym roku w 

przypadku akcji „zima” 2020/2021 nie było podanej ilości działań tak jak to było w tym 

roku. Czy mogłaby mi Pani przypomnieć lub przytoczyć jaka była ilość tych wyjazdów 

w okresie od grudnia do lutego 2020/2021? Za okres od listopada do stycznia 2021/2022 

podjęte były 23 interwencje. A jak to było w poprzednim okresie? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie mam tutaj danych, a nie pamiętam. Oceniamy ten okres. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Tak, ale ja chce porównać wyjazdy kwotowo. 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Kwotowo nie można tego porównać. Nie można poprzez liczbę wyjazdów porównywać 

wydatków, ponieważ zmieniły się ceny, więc będzie to nieadekwatne. Ceny materiałów 

wzrosły. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Rozumiem, ale chodzi o dwa podmioty, które uczestniczyły w zadaniu. Chodzi o firmę 

ECOROAD i o Zakład Robót Publicznych, więc była to dość ogromna różnica, ale nie 

mamy tutaj tych danych, o które pytam, czyli ilości interwencji w akcji „zima” 

2020/2021 r. Jak pamiętamy na jednej komisji w zeszłym roku była interwencja żeby 

dograć działalność Straży Miejskiej oraz Urzędu Miasta w sprawie decyzyjności co do 

wyjazdów i myślę, że to się wpisze już w stały program i nie będzie już niejasności co do 

tego kiedy wyjechać i kto ma o tym decydować. Od godziny 15.30 do 7.30 decyduje 

dyżurny Straży Miejskiej przy współudziale Komendanta tak? 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 
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Panie Przewodniczący ja tą kwestię już wyjaśniałam na styczniowej komisji wtedy kiedy 

omawialiśmy plan, że te kwestie z Komendantem Straży Miejskiej zostały już 

wyjaśnione. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Rozumiem. Czy są jeszcze jakieś pytania? Widzę, że jest tutaj Pan Komendant Straży 

Miejskiej, może Pan Komendant ma jakieś pytania? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Ze swojej strony chciałbym podziękować przede wszystkim swoim dyżurnym, którzy w 

racjonalny sposób dysponowali w godzinach od 15:30 do 7:30, a także w soboty, 

niedziele i święta te firmy, które miały zapewnić bezpieczeństwo na drogach w okresie 

zimowym i myślę, że ta racjonalność miała przełożenie na to, że ta kwota w tym roku 

była znacznie mniejsza od planowanej i udało się w ten sposób zaoszczędzić ponad 

200 tysięcy złotych. Nie ukrywam, że oprócz działalności wpływ na to też miały warunki 

atmosferyczne. Także z mojej strony jedynie podziękowania dla strażników miejskich 

i dla tych, którzy w tak racjonalny sposób prowadzili akcję ,,zima”, że Miasto nie musiało 

dołożyć do tej planowanej kwoty tylko udało się zaoszczędzić pewną kwotę pieniędzy. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Dziękuję bardzo. Czy Pani Naczelnik chciałaby się odnieść do tego? 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie, dziękuję bardzo.  

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Dziękuję.  

 

Ad 5. Informacja na temat dróg gminnych przeznaczonych do remontu na terenie 

Miasta Inowrocławia. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Teraz poprosimy o informację na temat dróg gminnych przeznaczonych do remontu na 

terenie Miasta Inowrocławia. Bardzo proszę Pani Naczelnik. 

 

 Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Już w poprzedniej wypowiedzi nawiązałam do konieczności dodatkowych środków na 

remonty dróg, ponieważ na 120 kilometrów dróg 32 wymaga remontu, więc prawie 1/3 

naszych dróg powinna być remontowana, jednakże środki są ograniczone. W tej chwili 

mamy środki tylko na naprawę bieżącą uzupełnienia ubytków i okazuje się, że to jest za 

mało. Wykonanie umowy stanowi w tej chwili 76% i będę zabiegała o dodatkowe środki, 

aby te drogi utrzymać w stanie dostatecznym. Co do planów to również w tej informacji 
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wspomniałam jakie mamy środki inwestycyjne i jeżeli chodzi o przebudowę w zakresie 

Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wymieniłam również ulice, które 

wymagają remontu z podziałem na poszczególne osiedla. Pilnej naprawy wymaga ulica 

Rakowicza i Bagienna. W zasadzie nie tylko naprawy, ale po prostu przebudowy, 

wzmocnienia nawierzchni. My w ramach tych środków, które posiadamy dokonujemy 

tylko tzw. ,,łatania dziur”.  

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Czy są jakieś pytania? Nie ma, to dziękuję. Ja dopytam jak to będzie wyglądało z ulicą 

Bagienną? Czy to będzie w pierwszej kolejności Pani Naczelnik?  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Zleciliśmy już pierwsze naprawy na ulicy Bagiennej. Jak będziemy mieć środki to 

będziemy się starać żeby na bieżąco naprawiać, ale wszystko zależy od posiadanych 

środków, a stan taki jest dlatego, że ta ulica wymaga remontu kapitalnego. Tam powinna 

być wzmocniona nawierzchnia. W tej chwili ta nawierzchnia nie może przenosić takich 

ciężarów. Pan radny widzi jakie pojazdy tam przejeżdżają i dlaczego tak szybko ta 

nawierzchnia jest niszczona, a my tylko możemy dokonywać naprawy. Nie mamy 

środków na taki remont kapitalny gdzie nawierzchnia by była wzmocniona. To już są 

milionowe kwoty ze względu na długość, ponieważ ulica Bagienna ma ponad 2 

kilometry, więc ze względu na jej długość wymaga ona ogromnych środków.  

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

Czy tutaj nie przewidujemy żadnych grantów unijnych? 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jak tylko są jakiekolwiek propozycje my te drogi, które wymagają remontu zgłaszamy. 

Zgłaszaliśmy w ubiegłym roku, zgłaszamy i teraz, ale niestety nie zawsze nasze wnioski 

są realizowane jeżeli chodzi o budżet Państwa, o środki na drogi lokalne czy na poprawę 

bezpieczeństwa. Ostatnio to co otrzymaliśmy to Wydział Inwestycji będzie kontynuował 

ulicę Piękną, Kwiatową oraz Spokojną. Teraz czekamy jeszcze na środki na ulicę Knasta. 

Tam, gdzie jest taka możliwość to Miasto zabiega o środki, ale niestety nie otrzymuje ich. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii komisji. 
 

Nie było.  

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Nie było.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/Jacek Bętkowski 
 

 

 

Protokółowała: 

/-/Daria Górska   


